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Styrelsen har under året haft 10 protokollförda möten, varav 2 hölls digitalt och det ena 
som ersättning för ett tidigare inställt möte.
Föreningen hade vid årsskiftet 2022/2023 totalt 847 medlemmar varav 528 (+48) fullt 
betalande  och 319 familjemedlemmar. Med detta medlemsunderlag borde kretsen kunna 
ha en större styrelse med aktivare arbete för naturens bästa.

Följande har varit förtroendevalda efter stämman 2022
Ordförande: Kenneth Gunnar
Vice ordförande: Peter Bergkvist
Kassör: Anita Eriksson
Sekreterare: Agneta Seidel 
Ledamot: Johnna Björklund
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Ledamot: Gunnar Nilsson
Revisor: Jan-Eric Jonsgården, sammankallande 
Revisor: Boel Näslund
Valberedare: Palle Ander, sammankallande
Valberedare: Birgitta Ander

Årets enda skrivelse handlade om ”Förslag till skydd av Tagsta gammelskog, samt begäran 
om avverkningsstopp Tagsta 6:6, Knivsta kommun.

Kretsen har fått en insändare publicerad angående den befarade exploateringen i södra 
Knivsta och en om mer skonsam kommunal belysning. Tyvärr har kommunen inte vidtagit 
några åtgärder i denna riktning, i det nu pågående utbytet.

På stämman 2022 deltog 16 medlemmar med Kristina Keyzer som gäst.
Ett digitalt föredrag genomfördes av Jenny Ekman (Sakkunnig jordbruk och 
odlingslandskap) kring Operation: Rädda Bina.

Vid länsstämman i Älvkarleby representerades kretsen av Agneta Seidel.
Föreningens medlemsregister är inte tillfyllest för vår verksamhet eftersom det saknas 
mailadresser och det innehåller en del felaktiga sådana. Det märktes inte minst när vi 
gjorde ett utskick. Tyvärr verkar det som riksföreningen inte har några planer på åtgärder i 
dagsläget. Kretsen ser detta som viktigt, för kommunikationen med våra medlemmar. Vi 
söker nu alternativ till uppdateringar. Vi ser detta som huvudorsaken till att vi inte har fler 
aktiva medlemmar, trots det stora medlemsantalet. Vi når inte ut med våra budskap och 
ekonomin tillåter inte att vi skickar ut information via post eller annonser.
Under våren 2022 deltog några i en studiecirkel som kretsen arrangerade i 
Klimatpsykologi.
På årets Knivsta marknad deltog inte kretsen med egen verksamhet, men mottog ett 
diplom från Lions. 
Styrelsen har under två tillfällen deltagit i evenemang för att belysa Upplandsstiftelsens 
första 50 år. Ena tillfället var vid Broborg på försommaren som följdes upp med en fest vid 
Wiks slott på sensommaren. 



Kretsen har anordnat två aktiviter, det första vid Österby gård, med ett 10-tal deltagare, 
och det andra en bildvisning med Roger Andersson som drog 15 deltagare. I samband med 
ett styrelsemöte fick styrelsen en guidad tur på Café Paradiso. 
Vi deltog aktivt i valrörelsen genom en enkät som presenterades i KnivstaNytt. Den 
mottogs positivt och utgör en grund till uppföljning av partiernas agerande under 
kommande år.
Vi har under året lyft möjligheten till en promenadslinga runt Säbysjön, där vi bl a träffat 
Upplandsstiftelsen, som ser positivt på förslaget. Ärendet ligger nu hos stiftelsen och 
kommunen. 
Kretsen fick på vårkanten en inbjudan av Vassunda Golf att delta i ett projekt kring Hållbar 
Golf med en ökad mångfald av växter och djur på golfbanan. Kretsen har i detta projekt 
investerat i fyra fågelholkar.

Tre mindre positiva saker att nämna är att det nybildade kommunala rådet för Natur- och 
friluftsfrågor somnade in strax efter start, beroende på, vad vi uppfattat, bristande 
resurser hos kommunen. Det senare medförde då också att slåttern (LONA-projekt) inte 
kunde genomföras.
Även Knivsta föreningsråd har haft svårt med verksamhet, då rådet ofta står och faller 
med en engagerad person.

Ekonomi
Årets resultat är helt beroende på vår aktivitet i valrörelsen, där annonskostnaden blev 
6.451:-. Intäkten på 1.500:- utgör hyreskostnad för studiecirkeln, som Studiefrämjandet 
stod för.
Ingående saldo   19.444:-
Årets intäkter      15.900:-
Årets kostnader  21.884:-
Årets resultat       -5.984:-
Utgående saldo  13.460:-

Redovisning av verifikationen för 2022 enligt nedan.

 År: 2022     
Verifikation Datum Notering Inbetalning Utbetalning Saldo SHB
Verifikation 1 12/31/21 Saldo    19 444,00 
Verifikation 2 1/1/22 Företagspaket SHB  −1 250,00  

Verifikation 3 1/11/22 Mera Reklam - Beachflagga och bordsduk, Fakt 
98332  −1 961,00  

Verifikation 4 3/15/22 Annons Knivstanytt, Knivsta Tryckeri, Fakt 14770  −1 004,00  
Verifikation 5 3/22/22 Årsmöte fika, Lokalt odlat, fakt  −1 680,00  
Verifikation 6 4/7/22 Återbäring Naturskyddsföreningen K3 11: 2021  14 400,00   
Verifikation 7 4/14/22 Annons Knivstanytt; Knvista Tryckeri, Fakt 14882  −1 375,00  
Verifikation 8 4/26/22 Copyright Agent - bild FB  −2 850,00  
Verifikation 9 5/6/22 Knivsta Idrottsklubb, Marknadsplats  −  550,00  
Verifikation 10 5/12/22 Knivta Kommun, Lokalhyra Studiecirkel  −2 000,00  



(Studiefrämjandet)

Verifikation 11 5/16/22
Återbetalning Lokalhyra Studiecirkel, fr 
Stydiefrämjandet 3953  1 500,00   

Verifikation 12 5/30/22
Husby-Långhundra Hembygdsförening, fakt 124 
(Hyra marknadsstånd)  −  200,00  

Verifikation 13 7/7/22 Annons KnivstaNytt, Knivsta Tryckeri, Fakt 15249  −1 963,00  
Verifikation 14 9/22/22 Fågelholk KGK  −1 000,00  
Verifikation 15 9/23/22 Lokalhyra Röda Korset, fakt 2012  −  400,00  
Verifikation 16 10/28/22 Annons KnivstaNytt, Knivsta Tryckeri, Fakt 15576  −4 488,00  

Verifikation 17 11/30/22
22nov Interflora, Medlemsaktivitet: Bildvisning 
Tilassalen  −  375,00  

Verifikation 18 12/27/22 Annons KnivstaNytt, Knivsta Tryckeri, Fakt 15816  −  688,00  
Verifikation 19 12/27/22 Lokalhyra Röda Korset, fakt 2013  −  100,00  
Verifikation 20 12/31/22 Saldo    13 460,00 

Årets underskott på 5.984:- beror helt på valenkätens 
annonskostnaden på 6.451:-      5 984,00   
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